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Datum: 2024-11-11 
Diarienummer: Dnr 

INTERPELLATION 
Kommunfullmäktige 

 

Interpellation till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande 
Emil Högberg (S) angående den planerade bussgatan i 
Vidja 

”Vi kommer att få flytta” 

Det är en av många kommentarer företrädare för Drevvikenpartiet har fått 

till sig under de senaste veckorna, när den planerade bussgatan i Vidja fick 

medial uppmärksamhet.  

Mycket har hänt sedan underlaget togs fram 2016, den lokala opinionen 

stödjer inte förslaget som ligger på bordet. Det är enorma summor som 

fastighetsägarna ska få betala, till liten eller ingen nytta. De boeende 

föredrar dagens bussrutt, om än frekvensen på avgångar lämnar mycket att 

önska. 

För vissa fastighetsägare är summorna på vägavgifter så pass höga att det 

kan tvingas sälja sina hus. Den utvecklingen vill vi i Drevvikenpartiet inte 

se. Vår ambition är att Vidja ska växa i lagom takt, få en egen förskola/skola 

och blomstra på alla möjliga sätt.  

 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande fråga: 

 

Är du villig att ompröva beslutet om den föreslagna, tillkommande 

bussgatan och lyssna på de boende? 

 

Cecilia Nordin (DP) 


